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بهترین روش برای بیان کردن مسائل زناشویی در دوران نامزدی
در دوران نامزدی یا همان عقد مسائل جنسی برای دختر و پسر بسیار پر چالش خواهد شد ما در این مطلب به بررسی زناشویی دوران نامزدی خواهیم

<;br&#47;><br&#47>.پرداخت

به گزارش سایت خبری پرسون، دوران نامزدی برای هر فرد یکی از پر چالش ترین و در عین حال شیرین ترین دورانی است که هر زن و مرد با هم تجربه
می کنند در این دوران دختر و پسر به تجربه هایی برای اولین بار در کنار هم دست می یابند که برایشان پر چالش خواهد بود یکی از این مسائل ارتباط

رابطه جنسی و اخلاقی در بین دختر و پسر است در ادامه مطلب از پرشین وی به بررسی زناشویی دوران نامزدی خواهیم پرداخت

زناشویی دوران نامزدی

بیان کردن مسائل جنسی در دوران نامزدی روابط جنسی در دوران نامزدی یکی از مسائل مهم دوران نامزدی است.سوالی که مطرح می شود این است
که درباره مسائل جنسی دوران نامزدی چگونه باید صحبت کنیم؟ مسائل جنسی را قبل از ازدواج چگونه مطرح کنیم؟

در دوران نامزدی کی درباره مسائل جنسی صحبت کنیم؟

صحبت کردن درباره مسائل جنسی، باید در جلسات نهایی خواستگاری انجام شود.پس از آن که تحقیقات کامل شد و دو طرف رضایت خود را برای
ازدواج اعلام کردند بهترین زمان است، اما به یاد داشته باشید در این کار باید حرمت خود و همسر آینده تان را نگاه دارید، اگرچه قصد ازدواج شما

قطعی است، اما بدانید هنوز هم در معرض محک و سنجش از سوی فرد مقابلتان هستید.

بنابراین با اشاره ای کوتاه طرف مقابل تان را متوجه این نکته کنید که تمایل دارید در این زمینه هم، صحبتی داشته باشید.پذیرش یا عدم پذیرش، نحوه
مواجه شدن با سوالات، چگونگی پاسخگویی به پرسش ها، علائم غیرکلامی قابل مشاهده هنگام پاسخگویی (شرم و حیا، سر به پایین انداختن، سرخ
شدن، نگاه های تیز، خیره و&hellip; ) فرد مقابل بسیار مهم است و شما را متوجه بسیاری از مواردی که شاید برایتان ناملموس بوده است، می کند.پس

شما می توانید ارزیابی نهایی خود را سنجش این مولفه مهم زندگی قرار دهید.

از آنجا که صحبت درباره مسائل جنسی بین دو نامحرم، جزو حرف های ممنوعه در این دوران است و یک تابوی اجتماعی قلمداد می شود، بهتر است
صریحا دربارهمسائل جنسی پرسش نکنید و خود را در معرض تهمت قرار ندهید.با یک پرسش مستقیم ممکن است فرد مقابلتان با خودش به قضاوت

نادرست بنشیند و شما را اهل ارتباطات نادرست بداند که براحتی توانستید چنین پرسشی داشته باشید.

اگر اصرار در پرداختن به جزئیات رفتار جنسی را در گفتار او مشاهده کردید، بسیار احتیاط کنید و دقت داشته باشید واکنش ها و نگرش ها، حساسیت
ها و پرسش های جزئی می تواند نشانی از وسواس جنسی یا برخی از ویژگی های نامطلوب اخلاقی باشد.

سوالات زناشویی دوران نامزدی

در دوران نامزدی تان این سوالات را بپرسید

به طوری کاملا محترمانه و با الفاظ غیر محرک سوالات خود را بپرسید.سعی کنید سوالاتی بپرسید که نگرش ها و جهتگیری های کلی فرد را مشخص
کند. از وارد شدن به جزئیات مساله بپرهیزید.لازم است در حین پرسش به رفتار فرد مقابل توجه داشته باشید.اگر اصرار در پرداختن به جزئیات رفتار
جنسی را در گفتار او مشاهده کردید، بسیار احتیاط کنید و دقت داشته باشید واکنش ها و نگرش ها، حساسیت ها و پرسش های جزئی می تواند

نشانی از وسواس جنسی یا برخی از ویژگی های نامطلوب اخلاقی باشد.

نمونه ای از سوالات قابل پرسش جنسی در دوران نامزدی

_ در دوران مجردی با نیازهای جسمی، جنسی و روحی و روانی خود چه می کردید؟ _ شما درباره مسأله رابطه جنسی چه دیدگاهی دارید؟

_ در مورد جایگاه مسائل جنسی در زندگی زناشویی چه نظری دارید؟ _ چقدر در زندگی به رابطه جنسی بها می دهید؟

_ چقدر در زمینه مسائل جنسی اطلاعات دارید؟ _ از چه منابعی اطلاعات جنسی را دریافت کرده اید؟

_ به نظر شما نقش اصلی زن/ مرد در رابطه جنسی چیست؟ _ به نظر شما انتظارات زن و مرد از رابطه جنسی متفاوت است؟ چرا؟



_ نظر شما در مورد جذابیت های جسمانی ـ جنسی همسر آینده تان چیست؟ _ از روش های محبت کردن و عشق ورزیدن چقدر اطلاع دارید؟

زناشویی دوران نامزدی

_ آیا خود را به لحاظ جنسی، فردی سالم می دانید؟ _ چقدر با مشکلات جنسی و انحرافات جنسی آشنایی دارید؟

_ انتظارات و سلیقه های جنسی شما چگونه است؟ _ وجود فرزند چقدر برای شما ضرورت دارد؟

_ نظر شما درباره زمان فرزنددار شدن چیست؟ آیا نظر خاصی دارید؟ چرا؟ _ آیا حاضرید برای آگاهی بیشتر و دقیق تر از روش های جلوگیری از بارداری
به متخصص زنان و زایمان یا متخصص مربوط مراجعه کنید؟

_ آیا اصرار دارید که بلافاصله بعد از ازدواج فرزنددار شوید، چرا؟

با پاسخ به این پرسش ها می توانید مانند دیگر ابعاد ارزیابی های خود، این مولفه مهم را نیز مورد بررسی قرار دهید و یک نمای کلی از رابطه جنسی و
چگونگی آن در ذهن خود داشته باشید تا بعدها در زمان عقد آن را تکمیل تر کنید.

بیشتر بدانید از چند نکته در مورد دروان نامزدی

برای جواب به سوال شما، لازم است به نکات مهم ذیل در خصصوص زمان نامزدی توجه نمایید:

&ndash; ارزیابی همسر انتخاب شده

نکته مهم در این دوران این است که هر یک از زن و مرد به محک زدن یکدیگر می پردازند و انتخاب خود را مورد ارزیابی قرار میدهند از این جهت
میزان پای بندی هر یک از عروس و داماد به عقاید و باورهای مذهبی، قومی و ملی یکدیگر بیانگر علاقه و محبّت آن دو به همدیگر است.

&ndash; رابطه در دوران نامزدی

از نظر شرعی بعد از خواندن صیغه عقد، دختر و پسر، زن و شوهر میشوند و قانوناً و رسماً تمامی پی آمدهای ازدواج بر آن بار میشوند ، بدین ترتیب
نگاه به یکدیگر، مزاح و شوخی، تماس بدنی حتی نزدیکی و همبستر شدن با همسر حلال است؛ برای این که روابط بین آن دو روابط محرمیّت است و

با اجرای مراسم عقد علقه جدیدی بین آن دو به وجود می آید.

ادب، متانت و غرور موجود در دختران قبل از عقد که امری تحسین برانگیز است جای خود را به روابط عاشقانه، تواضع و فروتنی و براوردن نیازهای
یکدیگر میدهد از این جهت نادیده گرفتن احساسات و عواطف و به دیگر سخن تحویل نگرفتن یکدیگر در این زمان از طرف زن یا شوهر سخت ازار

دهنده و شکننده خواهد بود بنابراین

اگر همسرتان در غیر همخوابگی و نزدیکی، با شما همگام و همراه است این عکس العمل بهترین علامت دوستی، علاقه و محبّت و ارزش گذاشتن به
شما میباشد .

روابط جنسی زناشویی دوران نامزدی

&ndash; امیزش جنسی در سنت ایرانی، خانواده ها نمی پسندند دخترشان قبل از شب زفاف و شب عروسی، نزدیکی جنسی با همسرش داشته باشند
و دخترشان با شکم حامله به منزل شوهر برود. دختران در این زمان به علت پای بندی به این سنت و رسم و رسوم موجود، حساسیتی ویژه دارند و
سعی میکنند با تمام احترامی که برای همسر خود قائلند، نزدیکی صورت نگیرد. آنان به داشتن رابطه عاشقانه، تفریح و شب نشینی و کشیدن طرح و
نقشه برای زندگی مشترک آینده بسنده میکنند . اغلب به دنبال ارضاء جنسی قبل از شب عروسی نیستند به همین علت پیشنهاد میشود بر باورهای

همسرتان احترام بگذارید و کام جویی جنسی را به زمان خود واگذار نمایید.

&ndash;مضرات اصرار بر امیزش جنسی

برای برآورده شدن نیاز جنسی خود از راه دیگری میتوانید خود را ارضاء کنید. از این جهت بی اندازه به ارضای از موضع خاص برنیایید، برای این که به
احتمال بسیار به اعتراف خود در نامه با مقاومت همسرتان رو به رو می شوید و امکان دارد هم به روحیات خود اسیب وارد کنید و هم وی را از خود
برنجانید و توجه داشته باشید که خاطره های تلخ و شیرین در این دوران از ماندگاری بسیار بالایی حتی تا آخرین لحظات عمر بر خوردار است بدتر
اینکه اگر در این امر پافشاری داشته باشید، و به ارضاء خود بسنده نکنید، همسرتان با بیمیلی و ناخشنودی با شما برخورد میکند و معمولاً ارضاء نمی

شود ، که همین امر امکان دارد وی را با درد ناحیه شکم و&hellip;. دچار نماید.



اگر مدل برخورد خود با همسرتان وی را به این باور نزدیک سازید که وی را تنها برای ارضای جنسی خود می خواهید تا شریک زندگی، سخت ازار دهنده
و غیر قابل جبران خواهد بود.

زناشویی دوران نامزدی

&ndash; کوتاه کردن دوره نامزدی

پرفروش ترین پکیجهای جنسی رو از اینجابخر تشخیص و درمان اختلالات جنسی اگر تحمل این امر برای شما دشوار است و نمی توانید کام جویی
جنسی را به زمان خود واگذارید، مدت زمان نامزدی را با سازش همسر خود کم کنید و سریعتر زندگی مشترک خود را زیر سقف محبّت و مهربانی شروع

کنید.

&ndash; حاملگی همسر در دوران نامزدی

در پایان خیال کنید اگر جلوگیری از حامله نشدن پاسخ ندهد و همسرتان با شکم حامله یا با یک فرزند در شب عروسی حاضر شود و یا اینکه یک ماه
بعد از ازدواج صاحب فرزندی شوید، آیا از نظر روحی و روانی همان احساسی را دارید که بعد از یکسال از ازدواج صاحب فرزندی شده باشید؟

سیمرغ / بیتوته


